



BIO :

Rattlesnake est un groupe basé à Genève (Suisse) qui à l'origine sillonnait les routes de 1990 à 1994. Mais c'est en 2012 que Dylan (Batterie), alors âgé de 17 ans, réussit à convaincre son père Raph, chanteur d'origine du groupe, de ressusciter le serpent en reprenant haut le flambeau de la devise : Kick Ass Rock'N'Roll. De gigs en gigs le serpent prend de l'assurance et attire dans ses crocs deux nouvelles recrues de façon fixe, Basti (basse) et Indy (guitare).

Mélangant nouvelles compos, titres du Rattlesnake Mark 1 et reprises de formation telles que Black Sabbath, ZZtop, Angel City ou Starfighters, le groupe devient une référence grâce à des prestations live pleine d'énergie et suintant le Rock'N'Roll par chaque pore de la peau.

Le temps était venu de mettre tout ceci sur CD et en septembre 2018 le groupe s'enferme à Genève au Downtone studio de Thomas 'Drop' Betrisey (guitariste de Samael) pour pondre son nouvel EP : Rock You All. Composé de 5 titres (Midnite Ride, Dog Without A Bone, Love With A Zombie, Wet And Ready et Rock You All) et avec une intro signée d'une connaissance de longue date, Ruyter Suys (guitariste de Nashville Pussy), le EP se veut puissant en alliant saveurs vintage et sonorités modernes.

Après l'enregistrement le groupe et son bassiste se séparent pour des questions d'emploi du temps. Il est remplacé par un vieux routard de la scène Suisse et Internationale connu sous le nom de Bourreau ou Bison pour les intimes (ex-Apocalypse, ex-Ca Va Chier, bassiste actuel de Cosmosonic).

Le groupe se projette maintenant dans le future, On The Road Again étant notre leitmotiv pour prêcher la bonne parole d'un Rock'N'Roll qui nous est cher.

Le groupe est dispo pour toutes demandes de chronique CD, interview, concerts



Formation : Dylanimal (batterie), Raph (chant), Indy (guitare), Bourreau (basse)

Contact & liens : info@rattlesnake-band.ch / web : www.rattlesnake-band.ch

Dossier presse – photos HD – Morceaux – Vidéo clip : www.rattlesnake-band.ch/pro.html



BIO :

Rattlesnake is a band from Geneva (Switzerland) that travelled the roads from 1990 to 1994. In 2012 Dylan (Drums) aged 17, convinced his father Raph, the original singer of the band, to revive the band and fly the flag of their motto : Kick Ass Rock'N'Roll. From gig to gig the snake has gained in assurance and attracted new recruits into its fangs, Basti (bass) and Indy (guitar).

Mixing original tracks from Rattlesnake era 1 and 2 with covers from bands such as Black Sabbath, ZZ Top, Angel City or the Starfighters, the band gained attention and followers thanks to their energetic live performances sweating Rock'N'Roll from every pore.

The time came to put all of this energy onto a CD and in September 2018 the band locked themselves into the Geneva Downtone studio with Thomas 'Drop' Betrisey (guitar player for Samael) to lay down the tracks for their new EP : Rock You All. The EP contains 5 tracks (Midnite Ride, Dog Without A Bone, Love With A Zombie, Wet And Ready and Rock You All) and with an introduction by long-time friend Ruyter Suys (Guitar player for Nashville Pussy), the EP delivers the goods with a powerful mixture of vintage tastes and modern sounds.

The Bass player and the band went separate ways after the recording was completed for time management reasons, and he was replaced by a well-known bass player from the local Swiss and International scene, Bourreau (the henchman) also know as Bison by his friends (ex-Apocalypse, ex-Ca Va Chier, current bass player for Cosmosonic).

The band is reasolutely turned toward the future, On The Road Again is our motto to share the good time Rock'N'Roll vibe.

The band is available for interviews, CD reviews, shows



Lineup : Dylanimal (drums), Raph (lead vocals), Indy (guitar), Bourreau (bass)

Contact & links : info@rattlesnake-band.ch / web (english) : www.rattlesnake-band.ch/index.en.htm

Press Kit – Pictures HD – Songs – Video clip : www.rattlesnake-band.ch/pro.html